
Badmintonclub “WATERLAND” : ……. een actieve jeugdafdeling  
 
Sinds oktober 1972. Dankzij de komst van de Sporthal “De Seinpaal” in oktober 1972 heeft Edam-
Volendam een nieuwe tak van sport in haar gemeente kunnen toevoegen. In de sporthal zijn niet 
minder dan zes badmintonbanen geplaatst. Herman Kuyper, Dick Maurer en Gloria van den Heuvel 
waren toen de initiatiefnemers c.q. oprichters van de badmintonclub. Het beeldmerk van BC 
Waterland is een gestileerde letter “W”, die tevens de vlucht van een witte vogel (lees: shuttle) 
symboliseert. Dit beeldmerk werd ontworpen door Geert van den Broek die toen tevens bestuurslid 
was. De sporthal “De Seinpaal” werd jaren geleden verlaten voor de nieuwe “Opperdam”. Deze 
sporthal biedt de badmintonvereniging niet alleen meer mogelijkheden, maar ook meer speelvelden, 
zodat er niet direct een belemmering is voor de groei van de vereniging.  
 
Een actief bestuur. Onder aanvoering van voorzitter Ankie Hoogendijk heeft de badmintonvereniging 
actieve bestuursleden in huis. Kees Klouwer is secretaris en Natasha Pannekeet-Smit beheert de 
€centjes van de club in de functie van penningmeester. Natasha is ook degene, die de 
ledenadministratie van BC Waterland onder haar hoede heeft. Doch in het kader van het behoud van 
het ledental is BC Waterland geen vereniging die onrustig wordt als er ineens een mindere aantal 
leden is.  
De badmintonclub bestaat nu ruim 40 jaar en behoort tot de stabiele sportverenigingen van de 
gemeente voor wat betreft haar ledental en de lidmaatschapkosten. Er zijn door de jaren heen 
weliswaar ups en downs geweest, wat inherent is aan het lokale sportleven. Het ledental van BC 
Waterland beleefde in de jaren 2004 tot en met 2006 zijn hoogtepunt nl. 157 leden, 177 leden resp. 
165 leden. Op de vraag over de samenstelling van de leden antwoordt George Cloos: “Volwassen 
leden van BC Waterland bestaan nu uit Edammers en Volendammers; sinds er in Monnickendam geen 
badmintonclub meer is, zijn ook Monnickendammers lid geworden.  Ongeveer 5 jaar geleden zijn de 
leden van de in Edam gevestigde badmintonclub teruggegaan naar BC Waterland.”  
Er is geen verhouding te geven tussen het aantal senioren en jeugdleden. In het ene jaar zijn er meer 
seniorleden dan jeugdleden en soms kan het ook zo zijn dat er meer jeugd- dan seniorleden zijn. Al 
met al is de ledenadministratie best tevreden met het huidige aantal leden. 
 
Zonder jeugd geen toekomst. Sinds haar oprichting hanteert BC Waterland een keihard beleid t.w. 
“wie de jeugd heeft, heeft de toekomst….”. Het resultaat hiervan is dat de badmintonclub een actieve 
jeugdcommissie heeft die er tevens voor zorgt dat deze jeugdleden alle aandacht krijgen. Voor hen 
heeft het bestuur gekozen op de zaterdagmorgen te trainen en te laten spelen in sporthal 
“Opperdam”. De belangstelling van de jeugd voor deze zaterdagmorgen is groot. Dit is te danken aan 
de wijze waarop de jeugdcommissie haar jeugdleden begeleid. George Cloos, Johan Pannekeet, 
Conny van Royen, René Slotboom  en Maart Pannekeet zijn altijd aanwezig. Maar van groot belang is 
dat de jeugd onder handen wordt genomen door trainer Therra Dharma. Elke zaterdagmorgen is hij 
samen met andere seniorleden (de jeugdcommissie) bezig de jeugd de technieken van de 
badmintonsport bij te brengen. “Qua leeftijd moet je zo vroeg mogelijk met de trainingen beginnen, 
want hoe jonger de jeugd begint met deze sport, des te verder kunnen zij later komen”, vertelde 
trainer Therra Dharma. Therra vervolgde: “Van de individuele sporten staat de badmintonsport voor 
wat betreft de zwaarte op de tweede plaats na de 400 meter hardlopen”. 
 
Genoeg activiteiten. De activiteiten van de jeugdcommissie bestaat niet alleen uit het organiseren 
van de interne competitie, maar zij betrekt sinds kort ook de ouders bij de badmintonsport. 
Recentelijk heeft de jeugdcommissie bij wijze van test een zaterdagochtend georganiseerd waarbij 
het jeugdlid zijn (groot)ouders naar de sporthal mag meenemen voor een klein badmintontoernooi. 
De belangstelling hiervoor is groot. Zo wil de jeugdcommissie in de komende tijd nog meer van 
dergelijke activiteiten ontwikkelen om de jeugdleden zo veel mogelijk aan de club te binden. 



“De ervaring leert ons dat wanneer de leeftijd van 12-14 jaar is bereikt dat jeugdleden ook interesse 
beginnen te krijgen voor andere sporten. Hiermee hebben wij als badmintonvereniging niet alleen te 
maken, maar ook andere sportverenigingen.”, aldus Maart Pannekeet. Inderdaad is de concurrentie 
van o.a. de voetbal- en van handbalsport van de jeugd in die leeftijd categorie groot. Tot slot merkt 
Maart Pannekeet op: “Wij hebben ook te maken met jeugdleden die op zaterdag werken voor het 
extra zakcentje.” 
“Voor het geld hoeven ze het eigenlijk niet te laten”, zei Johan Pannekeet. “Jeugd vanaf 7 jaar betaalt 
slechts €17,- per kwartaal en voor de oudere jeugd tot en met 18 jaar die samen met de senioren 
spelen een contributie van € 19,- per kwartaal. De senioren betalen € 25,- per kwartaal”, vervolgt 
Johan. Ook de aanschafkosten van het spelmateriaal, zoals een badmintonracket, indoor 
sportschoenen en sportkleren (sportbroekje en een shirt) vallen bijzonder mee. 
 
Competitie:  De leden van BC Waterland spelen sinds 7 jaar geen bondscompetitie meer. Het bestuur 
heeft toen in alle wijsheid besloten de vereniging uit te laten schrijven bij de Badmintonbond. Dat 
scheelt de badmintonvereniging een ware slok op een borrel voor wat de bondsafdracht betreft.   “Je 
moet denken aan ene bedrag van om en nabij €50 per lid”, aldus George Cloos.  
Om de spanning en sfeer van de competitie toch te behouden houdt de wedstrijdcommissie jaarlijks 
haar toernooien met BC Bavio uit Purmerend en met de badmintonclub uit Zaandam. Verder vinden 
er uitwisselingen plaats met verenigingen uit West Friesland. Trainer Terra Dharma vult aan: “In de 
afgelopen twee jaar hebben wij de jeugd ingeschreven voor een toernooi in Amsterdam waar zij 
tegen competitie speler strijden en waar zij goed presteren door in het enkel- en dubbelspel met 
prijzen huiswaarts te keren.” 
Afgelopen zaterdagmorgen, 30 november jl. heeft BC Waterland een succesvol jeugdtoernooi in de 
sporthal “De Opperdam” georganiseerd. Meer hierover wordt in de volgende NIVO op 
teruggekomen. 

 
Tot slot…. De leden van de Jeugdcommissie nodigt de ouders van harte uit om op de 
zaterdagmorgen hetzij met de jeugd en/of met hun kind in de Sporthal “De Opperdam” te spelen. 
 
Voor meer informatie over BC Waterland kunt u terecht via www.bcwaterland.nl of neemt contact 
op met Natasha Pannekeet- Smit (na 19.00 uur te bereiken onder telefoonnummer 0299 321074). 
 

http://www.bcwaterland.nl/

